


Ad hoc release according to article 17 MAR	Ad-hoc-Mitteilung gemäß § 17 MAR
	
<p>- Sygnis obtains finance to close the acquisition of the Australian TGR Biosciences PTY LTD -</p>	<p>- Sygnis hat Finanzierung zum Erwerb der australischen TGR Biosciences PTY LTD aufgenommen -</p>
<p>Heidelberg, Germany and Cambridge, UK, [•] April 2018 – SYGNIS AG (Frankfurt: LIO1; ISIN: DE000A1RFM03; Prime Standard), today announces that it has obtained debt finance to complete the acquisition of the Australian TGR Biosciences PTY LTD. As announced the completion of the transaction was dependent thereon.</p> <p>SYGNIS has the right to exchange the debt finance (interest and repayment include variable elements) into a mandatory convertible bond with additional option rights for approx. 1.4 mio shares. The volume of the convertible bond and the conversion price will depend upon market conditions at the time SYGNIS exercises such right if SYGNIS decides to do so, which is likely.</p>	<p>Heidelberg, Deutschland und Cambridge, Großbritannien, [•]. April 2018 – Die SYGNIS AG (Frankfurt: LIO1; ISIN: DE000A1RFM03; Prime Standard) gibt heute bekannt, dass sie eine Fremdfinanzierung zum Vollzug des Erwerbs der australischen TGR Biosciences PTY LTD aufgenommen hat. Hiervon war wie veröffentlicht der Vollzug der Transaktion abhängig</p> <p>SYGNIS hat das Recht, die Fremdfinanzierung (Rückzahlung und Verzinsung beinhalten variable Elemente) in eine Pflichtwandelanleihe mit zusätzlichen Optionen auf ca. 1,4 Mio. Aktien umzuwandeln. Das Volumen der Pflichtwandelanleihe und der Wandlungspreis hängen von den Marktbedingungen in dem Zeitpunkt in dem SYGNIS dieses Recht ausübt ab sofern sich</p>

	SYGNIS hierzu entscheidet, was wahrscheinlich ist.
*** end of ad hoc announcement *** For further information, please contact: SYGNIS AG Dr. Heikki Lanckriet CEO/CSO Phone: +44 1223 873 364 Email: heikki.lanckriet@sygnis.com	*** Ende der Ad-hoc-Mitteilung*** Für weitere Informationen kontaktieren Sie bitte: SYGNIS AG Dr. Heikki Lanckriet CEO/CSO Tel: +44 1223 873 364 E-Mail: heikki.lanckriet@sygnis.com